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vormen wijkplatform. Met meer verte-

genwoordigers vanuit de wijk zijn we in 

staat om meer activiteiten op te pakken 

en kunnen we blijven opkomen voor de 

belangen van de Planetenwijk. 

De eerstvolgende bijeenkomst is op 

woensdagavond 31 januari a.s., om 

20.00 uur in Huis te Zaanen (Zaanen-

park). Ga voor meer informatie naar: 

scan de QR of ga naar onze 

facebookpagina. 

Het einde is in zicht voor de Haarlemse 

wijkraden, zoals de stad ze al meer dan 

vijftig jaar kent. Het stadsbestuur acht de 

door bewoners georganiseerde overle-

gorganen niet meer van deze tijd, en wil 

ze omvormen tot wijkplatforms. Wet-

houder Floor Roduner zegt daarbij: “We 

denken dat een andere organisatievorm 

beter past bij de huidige samenleving.” 

 

Het idee achter de transformatie van de 

wijkraden met ingang van 2024 is dat 

er meer verschillende groepen bewo-

ners betrokken moeten worden bij het 

beleid, meer jongeren en meer mensen 

met een migratieachtergrond. De huidi-

ge wijkraden zouden niet iedereen ver-

tegenwoordigen. In plaats van wijkra-

den kunnen er wijkplatforms worden 

gevormd. Dat zijn netwerken die over 

een bepaald thema met elkaar praten, 

zoals verkeer of groen. Deze netwer-

ken vormen dan een wijkplatform waar 

meer mensen op kunnen inhaken. Met 

de verandering naar wijkplatforms wil 

de gemeente meer mensen aan elkaar 

verbinden. Bijvoorbeeld groepen bewo-

ners die zich inzetten voor het groener 

of duurzamer maken van hun buurt, die 

activiteiten organiseren voor kinderen, 

of voor kwetsbare buurtgenoten koken 

of bingo organiseren. De gemeente ziet 

een wijkplatform als een netwerk van 

mensen die zich voor hun buurt of wijk 

willen inzetten. Samen met partijen en 

organisaties die al in de wijk actief zijn. 

 

Veel wijkraden zijn bijzonder teleurge-

steld en zien de transitie naar wijkplat-

form niet zitten. Wijkraden volgen het 

huidige beleid wel eens kritisch en ge-

ven zo nu en dan aan wat de gevolgen 

zijn voor wijkbewoners (parkeerbeleid, 

woningbouw, te veel groen uit de wij-

ken, overlast, verkeerssituaties, etc.,). 

En dat is soms lastig voor het stadsbe-

stuur. Veel wijkraden zien dat als voor-

naamste reden voor het stadsbestuur 

om de transitie in te zetten. Wijkplat-

forms mogen zich namelijk niet meer 

bezighouden met politiek en niet meer 

opkomen voor de belangen van de wij-

ken. De belangrijkste (en meest funda-

mentele) taken en bevoegdheden uit 

de huidige verordening van de wijkra-

den (2021), komen met de komst van 

het wijkplatform dus te vervallen. “Er-

gens voor staan, wat de oorspronkelijke 

kracht was van de wijkraden, dat mag 

niet meer”, concluderen veel wijkraden. 

“ De gemeente is kennelijk het zelfstan-

dig opkomen voor belangen door be-

wonersorganisaties zat.” “De transitie 

zal de kloof tussen burgers en bestuur 

eerder vergroten dan verkleinen’’, aldus 

een aantal wijkraadbestuurders in Haar-

lem. Veel wijkraden stoppen ermee. Een 

klein aantal gaat over naar een wijkplat-

form.

 

Wat betekent de 
transitie voor de 
Planetenwijk?

Het bestuur van de wijkraad Planeten-

wijk is evenals andere wijkraden ver-

baasd en teleurgesteld over de dras-

tische stap om alle wijkraden in onze 

gemeente op te heffen. Vijftig jaar tra-

ditie van inspraak, medezeggenschap 

en participatie gaat hiermee verloren. 

Terwijl het alternatief van de gemeente 

nog nauwelijks in beeld is en nog lang 

niet is uitgewerkt. Het opheffen van de 

stem van de wijkraden lijkt daardoor 

veel belangrijker, dan het vinden van 

een deugdelijk alternatief en lijkt dus 

vooral ingegeven door politieke mo-

tieven. Toch zal de wijkraad Planeten-

wijk zich niet zomaar laten opheffen. 

De meeste leden willen het gesprek 

aangaan met de gemeente en gaan 

waarschijnlijk over naar een nieuwe be-

stuursvorm als onderdeel van een op te 

Gemeente Haarlem stopt met 
wijkraden. 

In de vorige wijkkrant stelden wij ons 

voor (Niek, Alex en Maarten). Dat heeft 

een boel leuke reacties opgeleverd van 

buren! Afgelopen periode hebben we 

gebruikt om uit te vinden hoe wij in 

onze wijk bij kunnen dragen aan/met 

initiatieven die leiden tot meer duur-

zaamheid. Ook hebben wij met diver-

se buren gesproken die ook hier een 

steentje aan bij willen dragen, erg leuk! 

Zoals misschien bij u bekend zijn er in 

Haarlem diverse andere buurtinitiatie-

richten wijkplatform. Daarmee wil het 

bestuur de transitie naar wijkplatform 

uitproberen en een kans geven. Het 

idee daarbij is ook dat de gemeente, 

geschrokken van alle reacties, voorlopig 

nog niet zoveel zal veranderen. Daar-

om zullen de bestuursleden ook in de 

nieuwe vorm zo lang mogelijk proberen 

om op te komen voor de belangen van 

de wijkbewoners. Denk daarbij aan de 

bouwplannen rondom de Orionzone, 

het verkeer- en parkeerbeleid, veilig-

heid en overlast bij het Zaanenpark en 

Schoterbos, de wens om meer groen 

in de wijk en de roep om informatie als 

er weer nieuwe plannen zijn die onze 

ven actief. Met hen en met de gemeente 

zijn wij  steeds vaker in gesprek over de 

opgave die wij allemaal hebben, name-

lijk hoe krijgen wij onze woningen zo-

ver dat deze zonder aardgas verwarmd 

kunnen worden. De gemeente Haarlem 

heeft ons en alle andere initiatiefnemers 

uitgenodigd om mee te denken over 

de volgende fase voor isoleren en ver-

duurzamen. Want isoleren en overstap-

pen naar een andere warmtebron is een 

lang en intensief traject. Soms is er een 

grote, ingrijpende verbouwing waarbij 

ineens veel grote stappen gezet kunnen 

worden, zoals vloerverwarming, vloer- 

en plafondisolatie. Maar vaker zijn het 

kleinere ingrepen (op het juiste mo-

ment) die samen ervoor zorgen dat er 

weer meer geïsoleerd kan worden (zo-

als bij vervangen keuken). Het gesprek 

met de gemeente en andere initiatieven 

loopt nog. We sturen op een collectie-

ve (eventueel gemeente breed) aanpak/

aanbod van comfort verhogende 

isolatiemaatregelen waardoor het inte-

ressant wordt om aan te sluiten en mee 

wijkbewoners aangaan. Daarnaast zijn 

er ook diverse ideeën en activiteiten in-

gezet voor de energietransitie in onze 

wijk, waar het bestuur graag mee door 

wil blijven gaan.

 

Nieuwe leden zijn meer dan welkom.

Mocht u na het lezen van dit artikel het 

belangrijk vinden dat uw wijk een stem 

heeft naar de gemeente of belangstel-

ling hebben in bestaande of nieuw te 

ontplooien activiteiten (bijvoorbeeld 

helpen bij het organiseren van een feest 

i.v.m. ons postcodenummer 2024), kom 

dan eens langs bij onze wijkraadbijeen-

komst of sluit u aan bij het nieuw te 

te doen met het aanbod. 

Heel concreet is al wel dat het nu al 

mogelijk is om een persoonlijk gesprek 

aan te vragen met een energiecoach. 

De energiecoach is een bewoner van 

Haarlem met uitstekende kennis van 

onze woningtypes en van alle feiten en 

fabels omtrent verduurzamen. Samen 

kijken naar de situatie en welke mo-

gelijkheden er zoal zijn om energie te 

besparen en je wooncomfort te verbe-

teren, dat is het doel van het gesprek. 

De aanvraag is simpel en kosteloos via: 

energiecoaches@haarlem.nl. 

Wij zijn trouwens ook te bereiken via: 

groeneplaneethaarlem@gmail.com. 

Daar kunt u  vragen stellen over ver-

duurzamen of misschien heeft u wel 

een goed idee wat te doen met de 

verduurzaming van onze wijk? Regen-

tonnen ipv regenpijpen op het riool bij-

voorbeeld! Wij horen het graag!

De Groene Planeet, 
voor Planeet & Wijk
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Postcodegebied 2024 wil er in 
2024 een actief jaar van maken!

De feestagenda

Onze wijk staat bekend om haar gezelligheid en goede 

voorzieningen. En dat wordt in 2024 alleen maar meer: 

• Vrijmarkt in het Burgemeesterskwartier

• Vrijmarkt op Koningsdag, zaterdag 27 april

• Zomer in de Zaanen, zaterdag 22 juni

• Diverse leefstraten in de zomer en septemberborrels 

 in de wijk

Neem ook een kijkje op de site van de wijkraad waar een 

speciale pagina is ingericht voor het feestjaar: 

Nieuw in de buurt: De 

Groene Planeet

We hebben al Mars, Neptunes en Uranus in de 

wijk. Maar in 2024 gaan we vooral onze eigen 

kwetsbare aardbol in het zonnetje zetten. De 

Groene Planeet is een buurtinitiatief om de 

hele wijk duurzamer – en dus groener – te 

maken. 

Scan de QR code voor meer 

informatie

Jouw 2024-actie?!
Heb je zelf een leuk idee voor 2024 in 2024? Een themafeest, een concert, een stoepkrijt-wedstrijd, een koffieproeverij of een toernooi-tje straatpadel? Kom maar door met je plan-nen! Dan helpen we je om het te organiseren. Stuur een berichtje (Whatsapp, Signal of SMS) naar +31623007225. De wijkraad kan ook altijd een helpende hand bieden: wijkraadplanetenwijk@gmail.com.

De beste wensen voor 2024,  namens je vrienden uit 2024:
Alex van Wijkraad Planetenwijk
Maarten van buurtinitiatief De Groene PlaneetAd van zwemvereniging ZV HaerlemPeter van volleybalcombinatie VC SpaarnestadArjen van voetbalvereniging FC Haarlem-Kennemerland

Samen gezond bezig 
Goede voornemens voor 2024: we nodigen je 

uit bij de sportverenigingen in onze wijk! Maak 

samen met je buren een team en doe in de 

laatste week van juni en de eerste week van juli 

mee met volleybal, waterpolo, estafettezwem-

men en/of voetballen!

Volleyballen 
- In de gloednieuwe Yvonne   van Genniphal, met bar en hulp van   VC Spaarnestad
- Laatste week van juni, vrijdagavond,   datum volgt
- Inschrijven team (6 tot 8 personen),   of kom alleen en vorm in de zaal een   team

Waterpolo

- Zwembad De Planeet, met toezicht  

 en begeleiding van ZV Haerlem

- 2 kansen: laatste week juni  

 (woendagavond) of eerste week  

 juli (donderdagavond)

- Inschrijven team (5-6 personen),  

 of kom alleen en vorm een team  

 in het zwembad

Estafette zwemmen

- Zwembad De Planeet, met toezicht

  en begeleiding van ZV Haerlem

- 2 kansen: laatste week juni 

 (donderdagavond) of eerste week  

 juli (woensdagavond)

- Teams van 4 personen, of kom 

 alleen en vorm op locatie 

 een team

Voetballen

- Speel 7 tegen 7 

- Eerste week van juli, zaterdagmiddag 

 14-18 uur

- Inschrijven team (7 tot 9 personen), 

 of kom alleen en vorm op het veld 

 een team
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In de Haarlemse Sterrenbuurt en aan 

het naastgelegen Junoplantsoen wordt 

hard gewerkt. Daar voeren Ymere en 

Van Lith Bouw grootschalig onder-

houd uit aan 211 woningen, gebouwd 

in 1932. 

De 24 woningen van project Junop-

lantsoen zijn in het vroege voorjaar van 

2023 afgerond. In de Sterrenbuurt is in 

het najaar gestart en is al bijna de helft 

van de 187 Ymere-woningen aange-

pakt. Gemiddeld gaan de huizen door 

de renovatie van energielabel van D 

naar minimaal B. Dat scheelt flink in 

comfort en in de portemonnee.

Van onder tot bo-
ven geïsoleerd

Er worden muren, kruipruimten en da-

ken geïsoleerd. De daken krijgen ook 

nieuwe dakpannen en de dakkapellen 

worden vervangen door nieuwe geïso-

leerde exemplaren, met behoud van 

de bestaande kunststof kozijnen. Ook 

krijgen alle woningen HR++ glas, me-

chanische ventilatie en ventilatieroos-

ters. In sommige huizen vervangen we 

de badkamer, keuken en/of het toilet. 

Bij de overige woningen kijken we dit 

na en herstellen we het waar nodig. 

Ook treffen we gelijk voorbereidingen 

in de meterkast voor elektrisch koken. 

Vanuit veiligheid pakken we de brand-

overslag aan, brengen we rookmelders 

aan en saneren we de asbesthoudende 

materialen.

En een opfrisbeurt
Maar dat is nog niet alles. De huizen 

krijgen ook een opfrisbeurt. Kozijnen 

worden geschilderd en de bewoners 

krijgen een nieuwe voordeur in passen-

de jaren ’30-stijl. Bewoners mochten 

zelf (uit vier kleuren) hun keuze maken. 

Tenslotte wordt ook het houtwerk en 

metselwerk van de schuren nagelopen.

Er wonen ook kopers in deze buurt. 

Ook zij kunnen deze deuren bestellen, 

op eigen kosten. Handig voor hen en 

zo ontstaat er rust en eenheid in het 

straatbeeld. 

Binnen tien dagen
De uitvoeringsploeg werkt hard om 

het werk binnenshuis binnen tien da-

gen (per huis) af te ronden. Het geeft 

gedoe, maar bewoners krijgen er veel 

voor terug. Laatst zei een huurder te-

gen het projectteam: ‘Mijn huis om-

armt me helemaal. In iedere kamer is 

het nu dezelfde temperatuur.’ Daar 

doen we het voor!

In overleg met  
bewoners

Afstemming in de wijk is belangrijk bij 

zo’n groot project. Men is zo goed 

mogelijk en op tijd geïnformeerd en 

betrokken bij de plannen. Vooraf was 

er een uitgebreide informatiebrochure 

en een informatiemarkt in de proef-

woning. Daarnaast is er geregeld af-

stemming met de bewonerscommis-

sie:  dat zijn onze oren en ogen in de 

wijk. Bewonersbegeleiders Trudie van 

Van Lith en Annette van Ymere hebben 

daarnaast veel en goed contact met de 

bewoners. En er zijn enkele ‘rustwo-

ningen’ waar bewoners naar kunnen 

uitwijken als we hun woning aanpak-

ken.

Met oog voor fauna
Het project en de bouwroute houdt ook 

rekening met andere ‘bewoners’: vleer-

muizen, huismussen en gierzwaluwen. 

Zo werden er nest- en broedkasten 

in de buurt geplaatst zodat de dieren 

daarheen kunnen. En als het nodig is, 

wordt de planning aangepast op hun 

broeden. Bovendien worden er nieuwe 

vleermuiskasten in de dakgoot, perma-

nente gierzwaluwkasten en mussenvi-

des gemaakt.

Plek bouwplaats
Voor zowel het personeel als de werk-

plaats en opslag is er een bouwplaats. 

Die is begonnen op de hoek Junop-

lantsoen-Steenbokstraat. Nu de west-

kant van de wijk klaar is, verplaatst de 

bouwplaats mee. De nieuwe plek -in 

afstemming met de gemeente- is op 

het grasveld bij de hoek Junoplant-

soen-Pallasstraat. Daar staan de keten 

en opslag tussen december en einde 

van het project (najaar 2024). Hierover 

zijn de omwonenden begin november 

geïnformeerd.

Opknappen Sterrenbuurt vol 
op stoom

Het zat allemaal niet mee. Voor de zo-

mer lag alles klaar om de vloer van het 

Posthuis te storten, maar bleken er aan-

passingen in de fundering en herbere-

keningen nodig. Dan ben je tegenwoor-

dig zo weer een paar maanden verder. 

Alles werd aangepast en het beton-

storten ingepland. Maar toen ging het 

onophoudelijk regenen in Haarlem. Zo 

hard dat het grondwater omhoogkwam 

in het Zaanenpark. Alles stond blank. 

Het grondwater duwde ook de bekis-

ting omhoog. Alles moest eruit en na 

opdrogen opnieuw gelegd worden. Een 

enorme tegenvaller, ook financieel. Een 

flinke extra hap uit het toch al veel te 

krappe bouwbudget. 

Er is kneiterhard gewerkt door het team 

van aannemer Haarlemse Timmerwer-

ken en een tiental vrijwilligers uit de 

buurt om alles snel weer voor elkaar te 

krijgen. Dat lukte. Er ligt weer een be-

tonvloer, we kunnen dansen ;-). 

“We hebben het laagste punt bereikt”, 

vertelt Hans Vos erover in een interview 

met NH Nieuws. “Vanaf nu wordt er niet 

meer gesloopt, maar gebouwd. Het 

streven is om het bouwwerk komend 

voorjaar wind- en waterdicht te heb-

ben. Dan begint de afwerking.” 

  

Opslag gezocht:
Van het MAAK-terrein kregen we twee 

zeecontainers te leen voor de opslag 

van te recyclen bouwmaterialen. Spul-

len voor het interieur staan daar in de 

weg en niet droog genoeg. Weet ie-

mand een ruimte waar we komend 

halfjaar gratis of voor weinig wat spullen 

kunnen opslaan? Een deels ongebruik-

te garage of schuur, een kelder in een 

schoolgebouw, zoiets? Laat het even 

weten via info@posthuiszaanenpark.nl

Wil je betrokken zijn en op de hoogte 

blijven over de voortgang van de her-

bouw en de exploitatie straks? Schrijf je 

dan in voor de nieuwsbrief. Dat kan via 

de website, en via een mail naar 

info@posthuiszaanenpark.nl 

Herbouw Posthuis: 
de basis ligt!

Lees hier het hele 

interview



5e uitgave, December 2023/wijkraad Planetenwijk 98

Sinds september zijn er regelma-

tig hangjongeren die op fatbikes het 

Zaanenpark onveilig maken. Er zijn 

afvalbakken in de brand gestoken en 

scooters vernield. Zowel bewoners als 

de wijkraad hebben inmiddels nauw 

contact met de gemeente, politie, 

handhaving en jongerenorganisaties. 

Tijdens de wijkraad bijeenkomst van 8 

november was Handhaving aanwezig 

om uitleg te geven aan alle acties die er 

gedaan worden om de overlast te voor-

komen.

Zo gaat handhaving overdag 4x langs en 

doet de ochtenddienst en avonddienst 

dit ook nog extra. De hangjongeren 

worden dan aangesproken. Inmiddels 

is het hierdoor wat rustiger, maar dat 

komt ook mede door het slechte weer.

Medio oktober is een bewoner van de 

Planetenwijk een petitie gestart om de 

verkeersveiligheid te verbeteren rond-

om het Zaanenpark, omdat er al een 

paar keer bijna aanrijdingen hebben 

plaats gevonden en een hondje helaas 

dood gereden is. 

De doelstelling is zo’n 500 handteke-

ningen op te halen en deze dan me-

dio december aan te bieden aan de 

gemeente en om de tafel te gaan zit-

ten om de juiste oplossingen te vinden 

hiervoor.

Het blijft belangrijk om overlast te 

blijven melden bij Handhaving via het 

telefoonnummer (023) 511 49 50. De 

meldkamer informeert dan direct de 

dienstdoende handhaver!

Hangjongeren

Petitie Verkeersveiligheid 
rondom Zaanenpark 

Teken hier de 

petitie voor de 

verkeersveilig-

heid.

Bewoners van de Steenbokstraat 

hebben contact opgenomen met de 

gemeente met het verzoek actie te 

ondernemen om de verkeerssituatie 

daar te verbeteren.

Er wordt te hard gereden, bij het 

Junoplantsoen staan containers i.v.m. 

renovatie huurwoningen en er steken 

veel kinderen daar over van en naar 

de scholen die daar gevestigd zijn.

In het verleden zijn er hiervoor al 

aanpassingen gemaakt aan de weg 

maar dat heeft niet voldoende ge-

holpen. De wens is de weg 30 km 

te maken en een zebrapad aan te 

leggen zodat iedereen veiliger kan 

oversteken.

Op 24 november is een overleg ge-

weest tussen wijkraad, bewoners en 

scholen. De gemeente wilde hierbij 

nog niet aanwezig zijn, omdat een 

Verbetering verkeers
veiligheid in Steenbokstraat

formeel proces gevolgd moet wor-

den. De scholen zullen een formeel 

verzoek hiervoor moeten indienen bij 

de gemeente. Daarna wordt contact 

gelegd met de afdeling verkeers-

veiligheid. Vervolgens moet er een 

enquête gehouden worden onder alle 

ouders van de scholen, indien er vol-

doende draagvlak is zal de gemeente 

onderzoeken of er mogelijkheden 

zijn voor een zebrapad. M.b.t. 30 km 

verzoek, staat de Steenbokstraat op 

de nominatie om inderdaad 30 km te 

worden.

Afgesproken is dat de scholen con-

tact opnemen met de gemeente om 

de benodigde stappen te onderne-

men om zowel een zebrapad op de 

Steenbokstraat als Mercuriusstraat te 

krijgen.

Afvalinzameling rond Kerst kent an-

dere data: in plaats van 25, 26, en 31 

december vindt de afvalinzameling 

plaats op 23,24 en 30 december.

Vergeet niet karton afval zoveel 

mogelijk te recyclen zodat er weer 

opnieuw papier en karton gemaakt 

van kan worden. Tips:

• Maak het karton klein en plat 

 zodat het in de container past

• Zorg dat het papier en karton 

 droog is

• Is de container vol? Neem uw pa-

 pier en karton nog even mee naar 

 huis en meld de volle container

• Heel veel papier en karton? U kunt 

 het ook naar het milieuplein brengen

Decembernieuws Spaarnelanden
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Samen met alle bewoners in de 

Spaarnrijkstraat die mee willen doen, 

bedachten Hans en zijn collega Mari-

on van der Vegt een urban art project 

voor de straat. Dat wil zeggen, zij 

lieten het de bewoners zelf bedenken 

en uitvoeren. Dat viel in de straat in 

goede aarde. Toen Marieke (nr 44) 

hiervan hoorde, werd zij heel en-

thousiast. Samen met overbuurvrouw 

Annemieke (nr 51) hebben zij het 

initiatief genomen om meteen ook de 

“Lief en Leedstraat” via de Gemeen-

te opnieuw ‘leven in te blazen’, daar 

sloot dit urban project goed op aan. 

Doel is meer verbinding in de straat, 

en door samen plannen te maken, is 

dat alvast zeker gelukt! 

Van het creatieproces met de bewo-

ners en het evenement op 7 oktober 

is door Hans een film gemaakt. Op 

donderdag 26 oktober verzamelde 

ruim 40 bewoners en familie zich in 

de filmzaal van het Verhalenhuis om 

de eerste versie te bekijken. Olav (nr 

44) vindt het heerlijk zichzelf terug te 

zien op beeld maar er zijn ook bewo-

ners die zichzelf niet zo heel voorde-

lig vinden uitkomen op film. Iedereen 

moet lachen wanneer Donald zijn ge-

zicht door het statieportret uit 1983, 

van Pink en hemzelf, steekt, precies 

op de plek waar zijn jonge gezicht is 

uitgeknipt (zie afbeelding). 

Enkele dagen later zeggen Sybren en 

Judith (nr 61) dat zij nu toch anders 

door hun straat lopen. Ze hebben 

veel nieuwe buren ontmoet en 

voelen zich er nog meer thuis. Of de 

dodeboom-die-nu-levend-is vanaf 

nu een ‘seizoensboom’ is waar de 

wisselingen van de seizoenen gevierd 

worden, zal de tijd leren. Fiets er ge-

rust eens langs en breng een groet. 

Dinsdag 12 december, 21:00 uur vindt 

de première plaats van Hans’ zijn film, 

met een meet & greet, in De Schuur. 

Tickets verkrijgbaar via 

‘PINK de Thierrystraat’ is mogelijk 

gemaakt met genereuze steun van: 

Cultuurstimuleringsfonds Gemeente 

Haarlem,  

Fonds voor Cultuurparticipatie,  

Prins Bernard cultuurfonds, 

Rebup Haarlem en 

St. Squares Dots + Lines. 

Colofon
Wijkraad Planetenwijk

Wijkraadsleden:

Ernst Blok

Wim de Groot

Alex Kalf

Marielle Vos

Aart Louwrier

Informatie Wijkraad

www.wijkraadplanetenwijk.nl

facebook.com/wijkraadplanetenwijk

Vergaderingen

31/1, 10/4, 5/6, 4/9, 6/11.

Zie www.wijkraadplanetenwijk.nl

20.00-22.00 uur

Wijkkrant wijkraad Planetenwijk

Bijdragen: 

Ernst Blok, Alex Kalf, Wim de Groot

Marielle Vos, Aart Louwrier, Hans Bossman, 

Marieke Ruiter

Vormgeving en druk: Studio Stroom

Op 7 oktober j.l. werd de Spaarnrijk-

straat met rood-wit lint en rolcontai-

ners afgesloten. Rond de dode boom, 

voor nr 19-21, vonden tal van cre-

atieve activiteiten van de bewoners 

plaats.  De bewoners werden gepor-

tretteerd voor hun huis door Anne-

miek (nr 9) en Marieke (nr 44). De 

polaroidfoto’s werden voorzien van 

naam, huisnummer en jaartal dat de 

mensen in de straat kwamen wonen. 

Alle polaroids werden met mini was-

knijpers in een heg gehangen zodat 

iedereen kon zien wie waar woonde. 

De dode boom werd als een heden-

daagse totempaal versierd met roze 

ducktape en ter plaatse gemaakte 

beschilderde vogels. Er lagen roze 

koeken klaar en de kinderen konden 

weer even vrij spelen zonder auto’s in 

de straat.  

Tijdens brainstormsessies zijn ver-

schillende ideeën bedacht, waaron-

der een groene straat vol met gras 

i.p.v. auto’s, een lichtshow, eten bij 

je buren en nog veel meer. Voor de 

meeste ideeën was het te kort dag 

om ze te realiseren, maar wie weet in 

de toekomst, welke leuke initiatieven 

er alsnog uitgerold worden! 

het Frans Hals Museum. Een groep-

je bewoners kreeg speciaal een 

rondleiding en vroeg zich af welke 

huisnummers bij welke foto hoor-

den. Annemieke (nr 51), Aafke (nr 53) 

en Rinske (nr 57) discussiëren welke 

foto in het huis van Elly is gemaakt. 

Elly (nr 33) weet precies welke haar 

huiskamer was. Ze vindt het heel bij-

zonder om de fotowerken eindelijk 

te zien en later Donald te ontmoe-

ten. Arno en Jeanine (nr 17) twijfelen 

ook niet, ze herkennen details. Een 

echtpaar aan de even kant van de 

straat herkent hun woning ook en 

dat is knap want alle 12 huizen wa-

ren aan de oneven kant. 

Donald Louw, weduwnaar van Pink, 

heeft de Haarlemse kunstenaar Hans 

Bossmann gevraagd of hij samen 

met bewoners van de Spaarnrijk-

straat een urban art evenement wil 

maken. Hans werkt in de openbare 

ruimte samen met het publiek. Zo 

hoopt Donald het werk van Pink in 

een hedendaagse kunstcontext te 

plaatsen.  

Spaarnrijkstraat 
PINK de Thierrystraat 

Spreekstalmeester Henny Hofste (uit 

de buurt) bracht de dode boom tot 

leven door haar stem te vertolken. De 

boom sprak een wens uit: “dat van 

mijn hout een bankje gemaakt wordt 

waarop de bewoners elkaar kunnen 

ontmoeten en bijpraten. Het past 

precies op de hoek van de kerk. Een 

bankje voor een goed gesprek, voor 

kinderen om te spelen of gewoon 

om elkaar te ontmoeten. Met als doel 

verbinding. Ook zijn er op 7 oktober 

verschillende andere spontane initia-

tieven ontstaan, zo zijn verschillende 

bewoners een huizentour gestart en 

hebben ze hun huis open gesteld 

voor buren. Gluren bij de buren, wie 

wil dit nou niet;-) 

Performance kunstenaar Pink de 

Thierry (1943-2023) is in de straat ge-

boren als Helena Scheerder. In 1983 

heeft zij er haar spraakmakende werk 

“Video SchetsBoek” gemaakt. Met 

man (Donald Louw) en kind (Sarah) 

woonde ze 12 dagen in 12 woningen 

in de straat.  Tot 27 oktober vond de 

eerste overzichtstentoonstelling van 

het werk van Pink de Thierry plaats in 

Donald Louw kijkt door een gat in de reproductie van 

PINK de Thierry’s “Royal Portrait, VideoSketchBook” (1983), 

filmstill-HB, 7-10-2023

De dode-boom-die-nu-levend-is,  

filmstill-HB 7-10-2023 
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De Bisonbowling

Dit plan ligt stil omdat de gemeente 

geen capaciteit had in 2023. In de 

Orionzonevisie van de gemeente 

staat een maximum van 7 verdiepin-

gen op deze plek. De plannen van 

Hoorne vastgoed waren oorspron-

kelijk 11 verdiepingen. Dit zou door 

‘naar de wijk geluisterd te hebben’ 

nu op 9 verdiepingen staan. Wordt 

vervolgd. Zie ook  Bison 

Het oude Novacollege 
Planetenlaan 5

Uit een aanvraag ‘ontheffing Milieu-

vergunning’ in augustus lazen wij dat 

er geen 80 maar nu 100 appartemen-

ten gepland staan. Hoe het parkeren 

op eigen terrein opgelost gaat worden 

is straks een van de aandachtspunten. 

Dit plan lag ook in 2023 stil vanwege 

capaciteitsgebrek bij de gemeente.

Lees hier meer 

over de bouw-

plannen.

Voor alle bouwplannen in de Pla-

netenwijk is er een Facebookpagina 

voor en door bewoners:

www.facebook.com/groups/orion-

bouwen

Bewoners van de Middenweg liepen 

er tegenaan, dat het kruispunt met de 

Zaanenlaan erg gevaarlijk was voor 

fietsers om over te steken en hebben 

dit onderbouwd met video opna-

mes. Op hun verzoek ondernam de 

Wijkraad actie richting de gemeente. 

Zij hebben de situatie beoordeeld en 

eind vorig jaar kregen wij het bericht 

dat in het voorjaar het witte kruis 

aangebracht zou gaan worden als 

het weer droog was. Helaas bleef het 

kruis weg. Na meerdere keren contact 

met de gemeente gezocht te hebben, 

bleek dat er een communicatiepro-

bleem was met de onderaannemer 

en is het kruis alsnog aangebracht. 

Zie onderstaande foto. Wij hopen dat 

de verkeerssituatie nu wat veiliger is 

geworden.

Bouwplannen Orionzone

Wit verkeerskruis op 
de Zaanenlaan

Zwembad  
de Planeet
Er wordt gewerkt aan plannen om het 

zwembad te verplaatsen naar de hoek 

Planetenlaan/ Meester Jan Gerritszlaan. 

Op het voetbalveld van EDO. Zie zie 

punt 9 op de agenda. 

Bouwplan Stadion-
plein/Sportweg 

Er gaat gebouwd worden aan de 

Planetenlaan. Op het terrein van het 

benzinestation en het voetbalstadion. 

Op 14 november hield de gemeen-

te een informatiebijeenkomst voor 

geïnteresseerden in de middelbare 

school het Schoter. Er komen 245 

woningen (waarvan 50% sociaal) , een 

DeKa supermarkt, parkeerplaatsen 

en Sint Jacob gaat Nieuw Delftweide 

verplaatsen naar deze locatie. 


